



挪威非凡號

乘坐142,500噸 Norwegian Viva郵輪

NOVI241129

17天橫跨大西洋郵輪：雙牙，摩洛哥，加那利群島精選之旅

出發日期: 2024年11月29日

行程亮點:

- 參觀世界上最大的哥德式大教堂
- 摩洛哥最受歡迎的短途旅行是穿越沙漠前往 11 世紀的馬拉喀什市
- 舊聖胡安擁有豐富的西班牙傳統，擁有標誌性的藍色鵝卵石街道和殖民時期的建築

雙人內倉房
每位加幣
\$2199起

價錢包括：郵輪船費，來回多倫多機票，港口稅，離境稅。



日期	地點	到達	開出
11月29日, 星期五	Lisbon, Portugal 里斯本, 葡萄牙		5:00pm
11月30日, 星期六	Cadiz, Spain 加的斯, 西班牙	10:30am	8:30pm
12月01日, 星期日	Casablanca, Morocco 卡薩布蘭卡, 摩洛哥	7:30am	6:00pm
12月02日, 星期一	Agadir, Morocco 阿加迪爾, 摩洛哥	9:30am	7:00pm
12月03日, 星期二	Arrecife 阿雷西費, 蘭薩羅特島, 加那利群島	8:30am	8:00pm
12月04日, 星期三	Santa Cruz 聖克魯斯, 特內裡費島, 加那利群島	7:00am	6:00pm
12月05日, 星期四	At Sea 海上同樂		
12月06日, 星期五	At Sea 海上同樂		
12月07日, 星期六	Porto Grande, Cape Verde 格蘭德港, 佛得角	7:00am	6:00pm
12月08日, 星期日	At Sea 海上同樂		
12月09日, 星期一	At Sea 海上同樂		
12月10日, 星期二	At Sea 海上同樂		
12月11日, 星期三	At Sea 海上同樂		
12月12日, 星期四	At Sea 海上同樂		
12月13日, 星期五	St. Maarten 聖馬丁島	7:00am	6:00pm
12月14日, 星期六	St. Thomas, U.S. 聖托馬斯, 美屬維京群島	7:00am	7:00pm
12月15日, 星期日	San Juan, Puerto Rico 聖胡安, 波多黎各	7:00am	



挪威非凡號

Norwegian Viva 加入了該郵輪令人驚嘆的 Prima 級別。它提供創新設計和現代優雅的裝飾，並為客人提供多種選擇，以個性化每一次船上體驗。住宿範圍從單人客艙到豪華水療客艙和家庭套房。這艘船還提供體驗避風港的機會——為入住避風港客艙的客人提供 24 小時管家服務、私人陽光甲板和進入避風港觀景休息室的專屬休閒場所。在 Viva 遊輪上，客人將享受激動人心的娛樂和互動體驗，以及挪威人聞名的優質餐飲。

價錢包括：郵輪船費，來回多倫多 機票，港口稅，離境稅

(並不包括：船上小費US\$20每位/每晚，機場至碼頭之來回接送，旅遊保險和個人其他任何費用 及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利)

注意：特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定，本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。



NGH CRUISE



NOVI241129

Norwegian Viva

Tonnage: 142,500 Tons

17 Days Transatlantic Cruises: Spain & Morocco

November 29, 2024

Itinerary Highlights:

- Most tourists choose an excursion in Spain to the historic city of Seville, visiting the largest Gothic cathedral in the world.
- The most popular excursion in Morocco is a trip through the desert to the 11th-century city of Marrakesh
- Old San Juan is rich in Spanish tradition, with iconic blue cobblestone streets and colonial architecture.



The Price Includes:
Cruise Fare, Round-Trip Airfare From Toronto, And Port Charges, Gov. Tax.



Date	Port	Arrive	Depart
Friday, November 29	Lisbon, Portugal		5:00pm
Saturday, November 30	Cadiz, Spain	10:30am	8:30pm
Sunday, December 1	Casablanca, Morocco	7:30am	6:00pm
Monday, December 2	Agadir, Morocco	9:30am	7:00pm
Tuesday, December 3	Arrecife, Lanzarote, Canary Islands	8:30am	8:00pm
Wednesday, December 4	Santa Cruz, Tenerife, Canary Islands	7:00am	6:00pm
Thursday, December 5	At Sea		
Friday, December 6	At Sea		
Saturday, December 7	Porto Grande, Cape Verde	7:00am	6:00pm
Sunday, December 8	At Sea		
Monday, December 9	At Sea		
Tuesday, December 10	At Sea		
Wednesday, December 11	At Sea		
Thursday, December 12	At Sea		
Friday, December 13	St. Maarten	7:00am	6:00pm
Saturday, December 14	St. Thomas, U.S. Virgin Islands	7:00am	7:00pm
Sunday, December 15	San Juan, Puerto Rico	7:00am	

Norwegian Viva

Norwegian Viva joins the cruise line's stunning Prima Class. It offers innovative designs with modern, elegant décor and many options for guests to personalize each experience onboard. Accommodations for range from single staterooms to luxurious spa staterooms and family suites. This ship also provides the opportunity to experience The Haven – an exclusive retreat for guests staying in Haven staterooms with 24-hour butler service, a private sun deck, and entry to the Haven Observation Lounge. Onboard the Viva, guests will find exciting entertainment and interactive experiences, as well as the quality dining that Norwegian is well known for.

The price includes: cruise fare, round-trip airfare from Toronto and port charges, Gov. tax. (Excludes: on-board gratuities US\$20 p.p/night, round-trip transfers from airport to terminal and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)
Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location. Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.

MARKHAM / NGH TOURS

CRUISE LINE

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.
Markham, ON L3R 0G6

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

905-604-9288

905-474-9628

Fuel Surcharge notice: Our company reserves the right to impose a fuel supplement on all guests if the fuel Continued to rise

Programs are subject to availability and may change without notice. Prices may fluctuate at time of transaction.

240827